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برگزاری اولین جلسه شورای بهورزی در سطح معاونت بهداشتی دانشکده علوم پزشکی مراغه

به گزارش روابط عمومی معاونت بهداشتی ، اولین جلسه شورای نمایندگان بهورزی در سال 1401 ، در محل آموزشگاه

بهورزی با حضور دکترعلی عبدالله نژاد، معاون بهداشتی دانشکده ، مدیرگسترش شبکه، آقای قاسمی، مدیر آموزشگاه

بهورزی، سرکار خانم واحدی و نمایندگان شورای بهورزی کلیه مراکز روستایی تشکیل گردید.

ابتدا جلسه سرکار خانم واحدی ضمن خوش امد گویی به حضار کلیات و اهداف تشکیل جلسه را بیان نمودند.و سپس نماینده گان بهورزان کلیه مشکلات مربوط به خانه های

بهداشت و مراکز روستائی تحت پوشش خود را گزارش دادند

در ادامه معاون بهداشتی ضمن تقدیروتشکرازعملکرد بهورزان، بهورزان را به عنوان چشمان سیستم در بین مردم برشمردند و ضمن قبول یکسری نواقصات مطرح شده توسط

بهورزان قول مساعد در خصوص رفع نواقصات و کمبودها در اسرع وقت تاکید کردند مبادا مشکلات موجود باعث خدشه به رسالت اصلی بهورزان (خدمت به مردم) گردد و باعث

افت شاخص های بهداشتی شوند

در پایان برنامه مدیر گسترش شبکه ضمن بررسی نواقصات موجود اعلام نمودند که نمایندگان بهورزان کلیه مشکلات منطقه خود را به صورت کتبی به مرکز آموزش بهورزی ارسال

نمایند و قول مساعد در خصوص رسیدگی به مشکلات موجود پس از اولویت بندی را دادند .

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://behdashti.mrgums.ac.ir/News/1625/

